
Ski og fotballklubben LYN - Referat styremøte (3-2021)  
onsdag 11. mai 2021 kl. 19.00-21.00 (TEAMS)    
 
Tilstede: Kirsti Bull, Kyrre Falch Hennum, Wenche Stueflotten, Torgeir Larsen,  
Kristoffer Smith Meyer, Jørgen Jynge, Sjur Skridshol 

 
Geir Moe - styreleder LYN Ski, Petter Sæterbakken - styreleder LYN 1896 FK, Erik Sjetnan, styreleder Lyns 
Eldre 
 
 
Fra: Benedikte Stiff 
 
 
 
Dagsorden: 
 
3-2021-01 Godkjenning av referat 
Referat godkjent 
 
 
3-2021-02 Status fra allianselagene 

- Økonomi, Covid-påvirkning og prosjekter.  
Allianselagene orienterte.  
 
 
3-2021-03 Driften v/Sjur 

- Status og økonomi 
- Hva er prioriterte områder frem mot 15 juni og avslutning?  

Sjur konsentrerer seg om å gjøre de forberedelsene som trengs vedr KGB2 rehabilitering/BYM. Ellers 
viktig å forberede best mulig til arvtaker vedr drift og rutiner.  
 

- Skytjenester ABS NET. 
SFK på plass «i skyen». Sjur jobber med ABS om mappestruktur og overføring av data slik at det skal 
bli lettere for ny dgl leder å finne ut av historie og jobbe videre 

- Digitalisering av arkiv – Herman Berg del 2. Rammer til godkjenning i styret. 
Styret godkjenner tilbudet og rammer fra Herman. 

- Orden/ryddighet på anlegget LF og 1896.  
Sjur frustrert, dårlig oppfølging fra allianselagene. Utfordrende kommunikasjon  

- SiO svar på vårt brev og nabovarsel via Oslo kommune 
- Oppfølging av LYN Bandys misbruk av merkevaren LYN. 

Håndteres i det videre av Lyn Fotball, da det er LF som har startet denne dialogen tilbake i tid. 
Styreleder i LF tar dette videre med Bandy. SFK understreker at dersom Bandy blir innlemmet som en 
aktivitet i Lyn Fotball, må det betales medlemsavgift til klubben.  
 
 
3-2021-04 KGB1 undervarmeanlegg klage v/Jørgen 
Jørgen orienterer etter at han og Sjur har håndtert reklamasjonssak fra SFK sin side. Kommet til 
enighet der leverandør har innrømmet et prisavslag på 167 453,- eks mva. 
 
 



3-2021-05 KGB2 rehabilitering v/ Sjur 
- Møte med BYM 11 mai 

Deltakere Kristoffer, Sjur og Benedikte. Godt møte, prosjektleder fra BYM på plass. Usikker på om 
rehabilitering kan starte i 2021 da de ikke har fått entreprenør på plass. Vi understreker behovet for 
at jobben blir gjort skikkelig, og at det er tid nok – ref alle vanskelighetene vi har hatt med KGB1. 
Heller oppstart april 22, dersom arbeidet ikke kan starte i august 21.  

 
 

3-2021-06 CO2 avgiftsøkning - alternativer til propan for vinteroppvarming 
- Status dialog med Viken Idrettskrets. Hvordan jobbe videre 

Viken Idrettskrets har tatt kontakt. Ambisjonen er å få nok idrettslag med, slik at GTML kan forestå en 
Enova-støttet konseptutredning rundt oppvarming av undervarmeanlegg via dype brønner. Styret 
konkluderer enstemmig med at dette kan være et svært interessant og relevant prosjekt for LYN. Vi 
må ha kunnskap om hva som er alternativene på vinteroppvarming med dramatisk økning i CO2 
avgift frem mot 2030. Dersom dype brønner er mulig å etablere, vil det medføre ekstremt mye høyere 
forutsigbarhet og lavere driftskostnader for Fotballen på vinteren, i tillegg til at det er et «grønt» 
alternativ.  
 
Benedikte melder tilbake til GTML/Viken Idrettskrets med interesse for å få mer informasjon og delta 
på infomøter med GTML. Fra SFK har Benedikte + Sjur/ny daglig leder dialogen med GTML. 

 
 

3-2021-07 Status daglig lederrekruttering v/ Benedikte 
Benedikte orienterte. Flere gode søkere, Kristoffer og Benedikte kjørt intervjuer på TEAMS, Benedikte 
hatt «walk-and-talk» møter med de mest aktuelle. Styret nylig møtt finalekandidater med 
casediskusjon.  
 
Benedikte sjekker referanser og kommer tilbake til styret med anbefaling om ansettelse. Prosess går 
etter planen med tanke på sluttføring senest 31 mai. 

 
 

3-2021-07 Huldreheim  
- Rep. fra SFK styret etter Frode 

Kirsti Bull nytt styremedlem i Huldreheim. Benedikte kontakter Trine Alderin med info i etterkant av 
møte.  
 
 
3-2021-08 Eventuelt 
 
 
 
 Godkjent: 
 
   __________________________        _________________________            _____________________ 

Torgeir Larsen                                            Kyrre Falch-Hennum                     Jørgen Sandaas Jynge              
  

 
__________________________          _________________________           

                    Wenche Stueflotten       Kristoffer Smith-Meyer          
  
 

______________________________                       ___________________________ 
                             Kirsti Bull        Sjur Skridshol 
 
                ______________________ 
                       Benedikte Stiff 
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